

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: THE HOUSING BANK FOR TRADE AND FINANCE Date: 13-02-2024 01:05:12 PM Subject: Senior Executive Management</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بنك الإسكان للتجارة والتمويل التاريخ: 13-02-2024 01:05:12 PM الموضوع: الإدارة التنفيذية العليا</p>
<p>With reference to the above subject, Kindly be informed of the Housing Bank Board of Directors Decision to, Promote and transfer Mr. Basil Mousa Ahmed Isbahe from his Position as Head of Operations & Business Audit and appoint him as Head of Internal Audit, Effective from the date of Central Bank Approval Letter dated on 8/02/2024. We received the Central Bank Approval Letter on 13/02/2024.</p>	<p>بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، أرجو إعلامكم أن مجلس إدارة بنك الإسكان قرر الموافقة على ترقية ونقل السيد "باسل موسى احمد اصبيح" من وظيفة "مدير تدقيق الاعمال المصرفية والعمليات" وتعيينه لشغل وظيفة "المدقق العام" وذلك اعتباراً من تاريخ عدم ممانعة البنك المركزي الأردني المؤرخة في 2024/02/8. تم استلام كتاب عدم ممانعة البنك المركزي بتاريخ 2024/02/13.</p>
<p>08-02-2024</p>	<p>08-02-2024</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Dana Abu-salah</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Dana Abu-salah</p>